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INTERPELACJA 
 

Dotyczy:  ławki na przystankach Warszawska/Mogileńska 
 
Do Zakładu Opiekuńczo – Leczniczego przy Mogileńskiej w związku z nowymi kontraktami 
przybywa coraz więcej osób na rehabilitację dzienną. Korzystają oni z komunikacji miejskiej: 
tramwaje i autobusy. Niestety nie na wszystkich przystankach są umieszczone ławki co 
utrudnia oczekiwanie na tramwaj czy autobus osobom nie w pełni zdrowym. Czy jest 
możliwość zamontowania ławek na tych przystankach? 
 


